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Abstract (en)
Devices for feeding cartridges (5, 6), primarily of two different munition types A or B, to Gatling guns (1) can be constructed in a fixed location
if, in addition to the two transportation devices (3, 4), storage devices (10) are used for intermediate storage of the empty cases (11, 12) during
repositioning after a firing shot. Empty cases (11, 12) are prevented from being transported by the Gatling gun (1), during repositioning and it
is achieved that the Gatling gun (1) is free of empty cases (11, 12) before a renewed firing shot. In addition, it is made possible to fire without
interruption from two magazines, using cartridges of a single munition type. <IMAGE>

Abstract (de)
Vorrichtungen zum Zuführen von Patronen (5,6) vorwiegend zweier verschiedener Munitionsarten A oder B zu Gatling-Kanonen (1) können ortsfest
gebaut werden, wenn neben den beiden Transporteinrichtungen (3,4) Speichereinrichtungen (10) zur Zwischenspeicherung der leeren Hülsen
(11,12) beim Rückpositionieren nach einem Feuerstoss verwendet werden. Es wird verhindert, dass leere Hülsen (11,12) beim Rückpositionieren
durch die Gatling-Kanone (1) transportiert werden und es wird erreicht, dass die Gatling-Kanone (1) vor einem erneuten Feuerstoss frei von leeren
Hülsen (11,12) ist. Zusätzlich wird ermöglicht, dass mit Patronen einer einzigen Munitionsart unterbruchsfrei aus zwei Magazinen geschossen
werden kann. <IMAGE>
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